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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Sikeres soros elnökség civil szervezetek bevonásával!? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábbi írásbeli kérdésemben már kitértem a Magyarország előtt álló egyik legnagyobb kihívására ,
a 2011-es soros elnökségre .
Mint azt már hangsúlyoztam ez a feladat óriási lehetőséget rejt magában az ország jövőjét illetően.
Meggyőződésem, hogy a környezetvédelem-fenntartható fejlődés témájában csak akkor lehe t
sikeres a magyar elnökség, ha be tudja vonni a hazai és nemzetközi civil szervezeteket .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, adjon arról tájékoztatást, hogy milyen módon vonta-vonja be a tárca a hazai civi l
szervezeteket környezetvédelmi, fenntartható fejlődés témájában, a soros magyar elnöksé g
programjainak, téma kiválasztásainak tekintetében ?
Amennyiben történt már egyeztetés, mi volt a konkrét téma, mi lett a megbeszélés eredménye ?

Ezúton újra emlékeztetem Önt, hogy véleményem szerint a több mint egymillió embert érintő
problémát, a parlagfií elleni védekezést, valamilyen módon jó lenne felvetni a soros magya r
elnökség alatt .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. november 4 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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